
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 15. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 370
Kan ministeren oplyse, hvad der nu er aftalt for anvendelsen af bovaer i landbruget, her-
under hvor stor en klimareduktion der samlet skal hentes gennem den frivillige tilskuds-
ordning, og om disse reduktioner fortsat forudsættes indhentet gennem obligatoriske og 
ukompenserede krav, hvis der ikke er tilstrækkelig søgning på den frivillige ordning? Der 
henvises til notat fremsendt i svaret på MOF alm. del – spm. nr. 506 (folketingsåret 
2023-24).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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